SINCE 1980.

Berryessa Chinese School

Morrill (408) 874-5874

Sierramont (408) 679-3326

BCS School Hours Sat. 9AM-1PM

博愛通訊

eNewsletter

博愛信箱/P.O. Box 32988, San Jose, CA95152 • 留言/Voice Mail: 408-5200-BCS • website: www.bcs-usa.org • Email: bcs_board@vahoo.com

博愛活動 BCS Upcoming Events

日期	事項	Event	地點 Location
1/22	下學期開始	2nd semester begins	
1/22	文化課停一天	No Culture Class	
1/22 (afternoon)	學術比賽	Academic Competition	Online
1/29	學術比賽	Academic Competition	Online
1/29	學術比賽 停課一天	No School	

本期摘要 Summary

- 免費快速 COVID 測試劑盒 Free at-home Rapid Covid test kits
- 2022 學術比賽訊息 2022 Academic Competition Announcement
- 馬丁路德金之旅 A journey to find Martin Luther King Jr.
- 2022 虎年燈籠創意設計比賽 2022 Year of the Tiger Lantern Creative Design Competition
- 北加州中文學校聯合會會訊 ANCCS News

BUSD Corner

The Berryessa Union School District fully reopened our campuses for in-person instruction on Monday, August 16, 2021. All campuses will operate using traditional bell schedules with additional safety measures in place.

Please refer to BUSD <u>Frequently Asked Questions</u> on BUSD <u>Reopening Hub</u> for information, updates & resources.

免費快速 COVID 測試劑盒 Free at-home Rapid Covid test kits

聯邦政府宣布向美國所有家庭提供四盒免郵 費的免費快速 COVID 測試。

每個住宅地址有資格獲取四盒快速 COVID 測試, 由美國郵政服務在下單後的 7-12 天發貨。每個家庭應該下單, 以備出現疑似 COVID 的症狀時使用。

請即下單: https://special.usps.com/testkits

Federal government has announced that it will provide free at-home COVID test kits to all households in America. You can request your free test kits from the US Postal Service



website, and they will be mailed to you at no cost. Each residential address is eligible for one order of four rapid COVID test kits. Test kits will typically ship within 7- 12 days of ordering through USPS. Test kits should be ordered and kept until somebody in your household starts to feel sick with COVID-like symptoms.

You can order your test kits in the following link: https://special.usps.com/testkits







2022 學術比賽訊息 Academic Competition Announcement

IMPORTANT NEWS!!!



2022 ANCCS 學術比賽 參賽者賽前說明會 簡報 Student Seminar PPT

學術比賽參賽報名確認信通知, 已於1/11/2022 發至學生/家長電郵。另外, 將於本星期六下午1/22/2022 參賽項目 Zoom ID 已於1/19/2022 發至學生/家長電郵, 敬請學生/家長務必查看電郵。如果還沒收到比賽 Zoom ID, 請立刻聯絡我們, 電郵至 ac@bcs-usa.org. 1/29/2022 參賽項目 Zoom ID 將於1/26/2022 發至學生/家長電郵。敬請留意!!!

BCS Academic Competition team emailed "2022 BCS Academic Contest Confirmation Notification" to the student/parents on January 11th, 2022. On January 19th, BCS AC team emailed the academic contest Zoom ID for 1/22/2022 events to the student/parents. Please check your emails accordingly. If you have not received a contest(s) ZOOM ID, please contact ac@bcs-usa.org as soon as possible. Zoom ID for 1/29/2022 contests will be sent on 1/26/2022.

由於Covid-19 Omicron疫情影響, 所有學術比賽項目將改為網上舉行。 Due to the Covid-19 Omicron variant concern, all contest categories will be held **ONLINE**.

請注意!

國畫尺寸更正: 應該是四尺六開 13.5"x 18" 或四尺三開 27" x 18".

所有比賽項目如需要上傳作品照片, 規定時間由五分鐘改為<u>十分鐘以內</u>, 請將作品照片 (.JPG 格式)上傳。Please upload the photo(s) (.JPG format) of the artwork/answer sheet within 10 minutes after the contestant finishes.







一月廿二下午網上項目/ January 22nd Afternoon Online Events

毛筆書法 1:30 - 2:30 PM	國畫 3:00 - 4:30 PM
Chinese Brush Calligraphy	Traditional Chinese Painting
鉛筆書法 1:30 - 2:30 PM	西畫 3:00 - 4:00 PM
Pencil Calligraphy	Western Drawing

一月廿九早上網上項目/ January 29th Morning Online Events

漢語拼音 8:20 - 9:00 AM	雙語翻譯 9:20 -10:20 AM	中文打字 11:00-11:50 AM
HanYu Pinyin Phonetics	Bilingual Translation	Chinese Typing
注音拼音 8:20 - 9:00 AM Zhuyin Phonetics		作文 11:00 AM -12:30 PM Writing Composition

一月廿九下午網上項目/ January 29th Afternoon Online Events

國語演講 1:30 - 2:30 PM	國語朗讀 2:30 - 4:00 PM	CFL朗讀 2:30 - 4:00 PM
Mandarin Speech	Mandarin Read-Aloud	CFL Read-Aloud
粵語演講 1:30 - 2:30 PM	粵語朗讀 2:30 - 4:00 PM	國語即席演講 2:30 - 3:30 PM
Cantonese Speech	Cantonese Read-Aloud	Mandarin Impromptu Speech

特別公告:

若學術比賽該項目組別只有一位參賽者,該項目組別將不會頒發獎盃,但仍會給予獎狀以茲鼓勵。參賽學生依評審老師鑑定核准,即可代表本校參加北加州中文學校學術比賽。

Special announcement:

If there is only one contestant in a contest category, the contestant will be awarded a certificate for encouragement. That contestant will be eligible to participate and to represent BCS in the ANCCS Academic Contest.

For more information, please visit 博愛學術比賽小組 Academic Competition Team 網頁 If you have any questions, please email to ac@bcs-usa.org







馬丁路德金之旅

在美國長大的孩子,對<u>馬丁路德金</u> Martin Lurther King Jr 應該很了解,因為大多數的學生,從小學時期開始學習<u>馬丁路德金</u>的歷史。<u>馬丁路德金</u>紀念日是聯邦假期,設定於每年一月的第三個星期一。你有沒有想過當天慶祝什麼?只是學校的休假一天嗎?

老實說, 我對<u>馬丁路德金</u>的歷史和生平了解不多, 直到有一年看見女兒的作業, 才發現她正在學習 <u>馬丁路德金</u>的事跡。那年的夏天, 我決定帶女兒去實地考察, 走一走<u>馬丁路德金</u>的路, 這樣我們一家去旅行, 也可以一起學習。



我們的目的地是田納西州的孟菲斯市, 是馬丁路德金於 1968 年 4 月

4 日被暗殺的地點。那一年剛好是2018年,是<u>馬丁路德金在孟菲斯市</u>遇害的50週年,感覺更加難忘。 我們這次旅行的亮點,是國家民權博物館,博物館建築在Lorraine Hotel內,是<u>馬丁路德金</u>被暗殺的所在 地。博物館通過互動、身歷其境的歷史、和當代展覽,全面概述了從奴隸時代到現在,美國民權運動的發 展。博物館把當年<u>馬丁路德金</u>的房間保留著,<u>馬丁路德金</u>就在房間外的露台演說時被槍殺。站立在房間裡 ,好像時光倒流一樣。我們在博物館里逗留了大約 2-3 個小時,後來才知道在過去的幾個世紀裡,民權運 動在美國有著許多勝利和悲劇。如果您到訪<u>孟菲斯市</u>,我推薦大家一定要到博物館一遊。

除了認識<u>馬丁路德金</u>之外,我們還到訪了<u>孟菲斯市</u>其他有名的地方。第二天,我們參觀了 Elvis Presley 貓王<u>埃爾維斯·皮禮士利</u>的故居 Graceland。儘管女兒不知道貓王是誰,但當她在 Graceland 裡聽到播放 著《Love me Tender》這首歌時,她立刻說"我知道這首歌!"。在Graceland,感受到貓王年代的奢華生活。



如果你喜歡貓王或搖滾樂,這裡絕對是不能錯過的地方。除了參觀博物館,尋找當地的著名食物也是我們最喜歡的活動。在<u>孟菲斯市</u>,我們吃過最美味的燒烤排骨。

2018的旅行, 我們學到很多關於美國的歷史, 從民權到搖滾音樂, 最重要的是我們一家享受了一次非常難忘的旅行。

除了<u>孟菲斯市</u>以外,我們也到了<u>納什維爾和聖路易斯</u>,我很樂意分享 我們的行程,歡迎電郵 <u>principal@bcs-usa.org</u> 與我聯繫。







A Journey to find Martin Luther King, Jr

Martin Lurther King Jr, American kids should know him pretty well. Most students here learn about Martin Lurther King Jr in their elementary years. MLK day is a federal holiday and is observed every year on the 3rd Monday of January. Did you ever wonder what we celebrate on that day? Is it just another day-off from school?

To be honest, I didn't know much about the history and life of Martin Lurther King Jr until I saw my daughter's homework and found out she was learning the story of MLK. That summer I decided to take my daughter on a field trip to walk the final path of MLK, so we can have fun and learn together as a family.



Our destination was set for Memphis, Tennessee, where MLK was assassinated on 4/4/1968. We went in 2018, which happened to be the 50th anniversary of MLK being killed in Memphis, which made it even more memorable.

Of course our highlights of the trip was going to the National Civil Rights Museum, the museum built directly into the Lorraine Hotel where MLK was assassinated. Inside it gives a comprehensive overview of the American Civil Rights Movement from slavery to present through its interactive and immersive historical and contemporary exhibits. The museum preserved MLK's room, where he was shot and killed while speaking on the terrace outside the room. Standing in the room was like stepping back in time. We spent over 2-3 hours in the museum, and came out knowing how much triumph and tragedies took place in America over the past few centuries. I highly recommend everyone to check out this museum if you visit the city of Memphis.

Besides learning about MLK, we also checked out other interesting things in Memphis. We visited Graceland, home of Elvis Presley, on the next day. Even though my daughter doesn't know who Elvis was, when she heard the song "Love me Tender" playing in Graceland, she immediately said "I know this song!". Here, we felt the luxurious life of the Elvis Presley era. If you like Elvis Presley or Rock'n Roll, this is definitely the place you don't want to miss.



contact me at principal@bcs-usa.org

Other than visiting the museums, searching for local famous food is our favorite activity. In Memphis, they have one of the best BBQ pork ribs that we have ever tried.

Through this trip, we learned a lot about American history from Civil Rights to Rock'n Roll music, and most importantly we had a very memorable trip as a family.

Besides Memphis, we also visited Nashville and St. Louis on the same trip. I am happy to share my itinerary if you are interested. You can









To celebrate the Lunar New Year, the Association of Northern California Chinese Schools organizes the

"2022 Year of the Tiger Lantern Creative Design Competition" to promote traditional Chinese festivals with a New Year atmosphere and educational activities.

Eligibility:

The competition is open to all students under the age of 18. Registration deadline:

From now until **January 30, 2022 (Sunday)** (Overdue will not be accepted)

Please turn in your artwork between 1/29 and 1/30/22 to: TECO, 100 S. Milpitas Blvd., Milpitas, CA 95035

Rules, please refer to detail rules in application form:

You can design your own lantern from scratch or purchase a blank lantern from Daiso or Amazon. The minimum size of the lantern is 6"x6"x6" (or 216 cubic inches).

Prizes: All participants will receive a gift (in person pick up on 2/6/22)
First 3 winners of each category (\$80,\$50,\$30 gift card and certificate).

Detail information and application form link: $\frac{\text{t.lv}}{2\text{gkZ}}$











北加州中文學校聯合會





P.O. Box 362250, Milpitas, CA 95036-2250 http://www.ANCCS.org https://www.facebook.com/groups/ANCCS.US

January 19, 2022 第44屆雙週刊第十期

最新資訊 Latest News!!!

會員學校通訊-雙週刊

第十期: ANCCS 44th eNewsletter #10

本會近期重要活動		
日期	事項	
01/23	「傳統僑校正規化」免費講座(線上舉辦)	
01/30	「虎年燈籠創意設計比賽」報名截止	
02/06	「迎春揮毫」與「虎年燈籠創意比賽」頒獎典禮 (線上舉辦)	
02/07- 02/18	Santa Clara County 燈籠展示	
2/20	第二次教學研討會(線上舉辦)	

ANCCS Bi-weekly Newsletter Link: <u>Archived eNewsletter link</u>







BCS Contacts

如有任何問題或建議,令到博愛中文學校可以得到改善,請電郵至各部門的主管,謝謝大家!

If you have any questions or suggestions for improvement concerning BCS, please feel free to reach out to our leadership listed below.



Department	Email
BCS Board	bcs_board@yahoo.com
Secretary	secretary@bcs-usa.org
Admin / Operations	vp-admin@bcs-usa.org
IT / Website Support	it@bcs-usa.org
Registration	registration@bcs-usa.org
Curriculum	vp-curriculum@bcs-usa.org
Mandarin	mandarin@bcs-usa.org
Cantonese	cantonese@bcs-usa.org
CFL	cfl@bcs-usa.org
HSIC	hsic@bcs-usa.org
Academic Competition	ac@bcs-usa.org





